
Výročná správa o činnosti rady  Materskej školy – Óvoda 

    za rok 2020 

Rada školy pri materskej škole – Óvoda v Malinove, L. Svobodu 22, 900 45  Malinovo  

(ďalej len „rada školy“)  

1. Zloženie rady školy k 1. januáru 2020: 

Štyria  delegovaní členovia rady školy za zriaďovateľa schválení na verejnom 
zasadnutí uznesením 

1. Marek Špirko ( zo dňa 19.3.2019 ) 

2. Eva  Krištofiaková ( zo dňa 19.3.2019 ) 

3. Gabriel  Kenderessy ( zo dňa 19.3.2019 ) 

4. Štefan  Lengyel ( zo dňa 05.11.2019 ) 

 Štyria členovia rady školy zastupujúci rodičov volení na plenárnom združení rodičov  

5. Vladimír Radosa  (26.9. 2017)  

6. Zuzana Krajčíriková  (15.10.2019)  

7. Zuzana Valíková  (15.10.2019)  

8. Adriana Hossová  (15.10.2019)  

Dvaja členovia rady školy zastupujúci pedagogických zamestnancov volení na 
pedagogickej rade  

9. Oľga Madiová  (28.8.2017) 

10. Monika Šlosárová  (26.08.2019) 

Člen rady školy zastupujúci nepedagogických zamestnancov volený na pracovnej 
porade 28.8. 2017  

11. Mária Vojteková  

Riaditeľka MŠ  Slavomíra Šusterová, r. Stempáková 

2. V roku 2020 rada školy zasadala dvakrát   a to  

a) 18.05.2020 

b) 05.10.2020 

Rok  2020 poznačila  vo významnej  miere  epidemiologická situácia -  výskyt 
korovavírusu COVID-19  a prijímané opatrenia vo vzťahu s týmto vírusom a boji proti nemu 
v rámci celej spoločnosti, nie len na úrovni zriadovateľa a samotnej MŠ.  

Z dôvodu prijatých epidemiologických opatrení sa aj prvé  stretnutie rady v roku 2020 
konalo v neskoršom čase, ako určujú stanovy z dôvodu ochrany  zdravia  a bezpečnosti 
a poveternostných podmienok vo vonkajších priestoroch – na dvore MŠ L. Svobodu 22 
v Malinove.  

 



3. Prvé riadne zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 18.05.2020 

Účasť : prítomných 10 členov a  2 zamestnankyne MŠ (riaditeľka a zástupkyňa) 

Účastníkov privítala predsedyňa rady školy ( ďalej tiež „PRŠ“) spolu s p. riaditeľkou MŠ. PRŠ bol 
určený zapisovateľ -pani  Adriana Hossová a overovateľ zápisnice – pani Oľga Madiová. 
Zapisovateľ aj overovateľ  s určením súhlasili.  

A. Pani riaditeľka vyslovila návrh, aby predseda rady školy pani Krištofiaková podpísala 
Dokument o mlčanlivosti predsedu rady školy pri spracovaní osobných údajov členov 
rady školy, v ktorom sa zaväzuje dodržiavať mlčanlivosť o osobných údajoch členov 
rady školy podľa platných pravidiel GDPR. Osobné údaje o členoch rady školy (meno, 
priezvisko, telefón, mail) budú následne prístupné pani Krištofiakovej, aby v budúcnosti 
mohla zvolávať zasadnutia rady školy.  

Všetci zúčastnení jednomyseľne odsúhlasili podpis Dokumentu o mlčanlivosti predsedu rady 
školy pri spracovaní osobných údajov členov rady školy.  

B. Štatút Rady školy dostali všetci členovia Rady školy na preštudovanie a pripomienkovanie 
vopred. V Štatúte Rady školy sa vyskytla jedna zmena, a to zmena v počte stretnutí rady 
školy, zo štyroch riadnych zasadnutí ročne na najmenej dve riadne zasadnutia ročne. 
Mimoriadne zasadnutie rady školy je možné zvolať podľa potreby.  

Všetci zúčastnení jednomyseľne odsúhlasili zmenu Štatútu Rady školy. Dokument bude 
zverejnený na webovom sídle MŠ v časti Rada školy: https://msmalinovo.sk/.  

C.  Oboznámenie s Výročnou správou o činnosti RŠ pri MŠ za r. 2019 Výročnú správu o 
činnosti RŠ pri MŠ za rok 2019 dostali všetci členovia Rady školy na preštudovanie a 
pripomienkovanie vopred.  

Všetci zúčastnení jednomyseľne odsúhlasili Výročnú správu o činnosti RŠ pri MŠ za rok 2019. 
Dokument bude zverejnený na webovom sídle MŠ v časti Rada školy: https://msmalinovo.sk/. 

- Riaditeľka informovala o prebiehajúcom procese prijímania detí do materskej školy na rok 
2020/21. Podať žiadosť je možné elektronicky alebo poštou do 31.5.2020.  

-  Riaditeľka oznámila, že materská škola sa na základe výsledkov hodnotenia škôl, ktoré sa 
prihlásili do Národného projektu „Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov“, zaradila 
medzi úspešné školy. Projekt zabezpečí implementáciu princípov inkluzívneho vzdelávania v 
materských, základných a stredných školách prostredníctvom podpory pedagogických 
asistentov, asistentov pre žiakov so zdravotným znevýhodnením a členov inkluzívneho tímu 
(školský psychológ, špeciálny pedagóg a sociálny pedagóg) na školách. Materská škola tak získa 
finančné prostriedky na vytvorenie štyroch nových pracovných miest až do roku 2022 - počas 
trvania projektu, ktoré budú hradené v plnej výške z tohto projektu. Momentálne prebiehajú 
výberové konania na odborných pedagógov a asistentov.  

- Riaditeľka pripomenula, že detské ihrisko na dvore elokovaného pracoviska MŠ na Troch 
Vodách už technik uviedol do prevádzky. Tiež bola vykonaná revízia detského ihriska v 
Hlavnej budove MŠ.  

- Riaditeľka informovala o havarijnom stave kotla v Hlavnej budove MŠ, ktorý sa zistil 5.3.2020. 
Z troch kotlov, ktoré sú v materskej škole je jeden nefunkčný. V najbližších dňoch stav kotlov 
posúdi odborník a na základe jeho vyjadrenia bude potrebné rozhodnúť, či vymeniť všetky 
kotly alebo iba jeden. 85% finančných prostriedkov na výmenu kotla je možné získať 
zapojením sa do Výzvy č.45 na predkladanie žiadostí o poskytnutie NFP zameranú na náhradu 



zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách za nízkoemisné (s výnimkou OZE), 
10% vlastné zdroje a 5% od zriaďovateľa. Členovia rady školy za obec sú pripravení po analýze 
túto požiadavku predložiť zriaďovateľovi.  

- Riaditeľka opätovne pripomenula, že zriaďovateľ bol 29.11.2019 písomne požiadaný o zmenu 
v jazykovom zaradení elokovaného pracoviska MŠ na Nám. 1.mája v sieti škôl. Elokované 
pracovisko MŠ na Nám. 1.mája je v sieti škôl vedené ako MŠ s vyučovacím jazykom 
maďarským, čo nezodpovedá skutočnosti a je potrebné ho v sieti škôl zaradiť do vyučovacieho 
jazyka slovenského. Členovia rady školy za obec zaintervenujú u zriaďovateľa aj v tejto veci.  

- Riaditeľka poukázala na nespoluprácu zriaďovateľa aj v prípade Zriaďovacej listiny pre 
Elokované pracovisko MŠ na Nám. 1.mája, ktorú stále nemá k dispozícii. Členovia rady školy 
za obec sa budú o túto skutočnosť zaujímať u zriaďovateľa. 

-  Riaditeľka informovala o nevyhovujúcom estetickom stave interiéru hlavnej budovy MŠ, ktorý 
nebol maľovaný cca 10 rokov. Je potrebné pripraviť časový, finančný aj pracovný plán 
vymaľovania interiéru.  

- Pani Vojteková informovala o rozpadajúcich sa kachličkách aj celej stene v kuchyni. Aj túto 
opravu je potrebné naplánovať.  

-  Riaditeľka spomenula výzvu, ktorú zaslala rodičom ohľadom opravy okrúhleho betónového 
múrika pred Hlavnou budovou MŠ. Na múriku sa dá sedieť, no je potrebné opraviť prehnité 
drevo, aby si na ňom deti neublížili. S opravou múrika pomôže OZ Klub rodičov a priateľov 
detí pri MŠ Malinka. 

- Riaditeľka informovala, že je tiež potrebné riešiť havarijný stav závlahy na elokovanom 
pracovisku MŠ na Troch Vodách, nakoľko momentálne závlahu vykonávajú zamestnanci 
škôlky. Riaditeľka sa nevie dopátrať k informácii, ktorá firma/zodpovedná osoba robila 
závlahu na Troch vodách.  

- Riaditeľka informovala, že interne riešia usmernenie pre rodičov ohľadom platby školného 
počas zatvorenia MŠ v súvislosti so zamedzením šírenia COVID-19 

 
Na prvom  zasadnutí rady školy boli prijaté 3 uznesenia :  
 
1. Návrh riaditeľky na podpísanie Dokumentu o mlčanlivosti predsedu rady školy pri spracovaní 
osobných údajov členov rady školy.  
Za návrh: 10 členov Proti návrhu: 0 členov Zdržalo sa hlasovania : 0 členov  
 
2. Zmena Štatútu Rady školy. 
Za návrh: 10 členov Proti návrhu: 0 členov Zdržalo sa hlasovania : 0 členov  
 
3.Odsúhlasenie Výročnej správy o činnosti RŠ pri MŠ za rok 2019.  
Za návrh: 10 členov Proti návrhu: 0 členov Zdržalo sa hlasovania : 0 členov 

 

Po prvom zasadaní rady školy došlo k nasledovným opravám, úpravám, resp. rozhodnutiam v 
súvislosti s MŠ a jeho elokovanými pracoviskami:  

OZ Klub rodičov a priateľov detí pri MŠ Malinka zabezpečil opravu múrika  

Zriadovateľ zabezpečil opravu a funkčnosť závlahy na elokovanom pracovisku MŠ na Troch 

Vodách 



Obecné zastupiteľstvo  v Malinove  VZN č . 3 /2020 rozhodlo o výške príspevku 

zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákaldov na stravu a určenie podmienok 

úhrady v ŠJ pri MŠ – Óvoda , L. Svobodu 22 v Malinove v súvislosti s epidemiologickou 

situáciou COVID- 19.  

Rovnako Obecné zastupiteľstvo  v Malinove rozhodlo    VZN č. 4/2020 o výške príspevku 
za pobyt dieťaťa v MŠ   v súvislosti s epidemiologickou situáciou COVID- 19 

 

4. Druhé riadne zasadnutie rady školy sa uskutočnilo  dňa 05.10.2020 

Účasť prítomných 11: 10 členov rady školy, 1 zamestnankyňa materskej školy - Riaditeľka MŠ 

Predsedkyňa rady školy  privítala prítomných a  oslovila s návrhom na zapisovateľa Zuzanu 
Krajčírikovú a s návrhom na overovateľa Gabriela Kenderessy. Obaja s návrhom súhlasili, takže 
určila za overovateľa Gabriela Kenderessyho  a za zapisovateľku Zuzanu Krajčírikovú.  

A. Predstavenie nového člena Rady školy za pedagogických zamestnancov  

Riaditeľka MŠ predstavila novú členku Rady školy pani Ľubicu Jurčagovú, ktorá vystriedala vo 
funkcii pani Oľgu Madiovú. Výmena zástupcu Rady školy za pedagogických zamestnancov sa 
vykonala z dôvodu ukončenia pracovného pomeru s pani Madiovou.  

PRŠ informovala o skutočnosti, že Zuzana Valíková, doterajší zástupca Rady školy za rodičov 
aktuálne nemá umiestnené  v MŠ dieťa  a  súvislosti s tým by bolo potrebné dodatočné 
odsúhlasenie nového člena rady zo strany rodičov, avšak vzhľadom na epidemiologickú situáciu 
bolo PRŠ navrhnuté, aby toto miesto do ukončenia pandemickej situácie ostalo neobsadené, 
nakoľko rada školy s potrebným počtom je funkčná.  

B. Prerokovanie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti materskej školy  

Riaditeľka MŠ v rámci správy o výchovno-vzdelávacej činnosti informovala Radu školy o 
nasledovných oblastiach: - finančné a hmotné zabezpečenie materskej školy – MŠ spolu so 
Školskou jedálňou k 31.12.2019 vyčerpala finančné prostriedky vo výške 640.891,37 €. Príspevok 
na výchovu a vzdelávanie pre deti, ktoré majú v MŠ jeden rok pred plnením povinnej školskej 
dochádzky vo výške 10.724 € poskytlo Ministerstvo školstva. Administratívne poplatky boli v 
roku 2019 vo výške 82.685,52 €, z toho školské poplatky v MŠ činili 28.525 €. Plnenie príjmov za 
réžiu a stravné v školskej jedálni bolo v sume 54.160,52 €. MŠ získala finančné prostriedky z OZ 
– Klub rodičov a priateľov detí pri MŠ Malinka vo výške 13.574,20 €  

- žiadosti – K 30.08.2020 MŠ navštevovalo 194 detí, pričom v školskom roku 2019/2020 bolo 
novoprijatých 88 detí. Pre školský rok 2020/2021 bolo prijatých 67 detí. Dôležité je, že MŠ 
prijala všetky deti s trvalým pobytom v Malinove, ktoré spĺňali podmienku dovŕšenia 3 rokov ku 
dňu začatia nového školského roka.  

- Technické vybavenie – z dôvodu poruchy na 3 kotloch na pracovisku L. Svobodu 22, Malinovo  
v marci 2020 boli všetky kotle v septembri 2020 zriaďovateľom vymenené za nové ( postačovali 
2) s vykonaním potrebných technických zmien . 

 - Pivnica a pridružené priestory – vzhľadom na skutočnosť, že do pivničných priestorov zateká, 
bolo nutné zrealizovať prehliadku dotknutých priestorov a požiadať kompetentných 
pracovníkov o zhodnotenie stavu a návrh riešenia, t.j. problematika zatekania je aktuálne v 
riešení so zriaďovateľom. 

https://www.malinovo.sk/samosprava/zakladne-dokumenty/vzn/vzn-c-3-2020-o-vyske-prispevku-zakonneho-zastupcu-dietata-na-ciastocnu-uhradu-nakladov-za-stravu-a-urcenie-podmienok-uhrady-v-skolskej-jedalni-pri-materskej-skole-ovoda-l-svobodu-22-v-malinove-5310.html?ftresult=vzn&kshow=80
https://www.malinovo.sk/samosprava/zakladne-dokumenty/vzn/vzn-c-3-2020-o-vyske-prispevku-zakonneho-zastupcu-dietata-na-ciastocnu-uhradu-nakladov-za-stravu-a-urcenie-podmienok-uhrady-v-skolskej-jedalni-pri-materskej-skole-ovoda-l-svobodu-22-v-malinove-5310.html?ftresult=vzn&kshow=80
https://www.malinovo.sk/samosprava/zakladne-dokumenty/vzn/vzn-c-3-2020-o-vyske-prispevku-zakonneho-zastupcu-dietata-na-ciastocnu-uhradu-nakladov-za-stravu-a-urcenie-podmienok-uhrady-v-skolskej-jedalni-pri-materskej-skole-ovoda-l-svobodu-22-v-malinove-5310.html?ftresult=vzn&kshow=80
https://www.malinovo.sk/samosprava/zakladne-dokumenty/vzn/vzn-c-3-2020-o-vyske-prispevku-zakonneho-zastupcu-dietata-na-ciastocnu-uhradu-nakladov-za-stravu-a-urcenie-podmienok-uhrady-v-skolskej-jedalni-pri-materskej-skole-ovoda-l-svobodu-22-v-malinove-5310.html?ftresult=vzn&kshow=80
https://www.malinovo.sk/samosprava/zakladne-dokumenty/vzn/vzn-c-4-2020-o-vyske-prispevku-za-pobyt-dietata-v-materskej-skole-5311.html?ftresult=vzn&kshow=80
https://www.malinovo.sk/samosprava/zakladne-dokumenty/vzn/vzn-c-4-2020-o-vyske-prispevku-za-pobyt-dietata-v-materskej-skole-5311.html?ftresult=vzn&kshow=80


- Edupage – materská škola začala spoluprácu s portálom Edupage, ktorý odľahčuje 
administratívnu záťaž MŠ a zároveň zjednocuje všetky informácie poskytované rodičom. 

 - Znehodnotené potraviny – vedúca školskej jedálne informovala o probléme, ktorý nastal pri 
preplácaní znehodnotených potravín z dôvodu zatvorenia MŠ v prvej vlne pandémie. 
Dokumenty, ktoré boli zaslané na obecný úrad, ktorý sa mal sumou cca 300 € spolupodieľať na 
kompenzácii sa stratili. Dokumenty boli vyhotovené nanovo a opätovne doručené na obecný 
úrad, na kompenzáciu sa stále čaká.  

- Automobil – zriaďovateľ súhlasil s používaním motorového vozidla materskou školou, ktoré je 
primárne určené na prevoz stravy pre elokované pracovisko MŠ Tri vody. Vyskytli sa aj 
problémy, či už s preplatením pohonných hmôt alebo opravami. Preto MŠ žiada o finančné 
prostriedky na nákup vlastného vozidla.  PŠR požiadala riaditeľku MŠ, aby sa na obec obrátila 
oficiálne so žiadosťou o doplnenie položky “nákup vozidla” do rozpočtu na rok 2021.  

- MŠ sa zapojila do Národného projektu „Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov“, a 
získala tak možnosť obsadiť 4 pracovné miesta: 2 pedagogických asistentov alebo asistentov 
učiteľa a 2 členov inkluzívneho tímu. Finančné prostriedky refunfované až do roku 2022 - počas 
trvania projektu. 

 Z toho bolo vytvorené miesto školského psychológa, asistenta a sociálneho pedagóga. - 
Logopédia – MŠ bude klásť dôraz na zlepšovanie jazykových zručností detí najmä predškolského 
veku, nakoľko aj vďaka viacjazyčným rodinám je úroveň rečových schopností detí nižšia, ako je 
požadované na základnej škole. - Tabuľa: pozor deti – MŠ opätovne poukázala na nebezpečnú 
situáciu pri elokovanom pracovisku Tri vody, kde žiada umiestniť minimálne DZ “Pozor deti”. 
Zástupcovia za obec prisľúbili súčinnosť.  

Prítomní členovia jednohlasne správu o výchovno-vzdelávacej činnosti materskej školy schválili.  

Informácie o prevádzke materskej školy počas pandémie  

Riaditeľka MŠ informovala o opatreniach, ktoré MŠ zrealizovala na zabránenie šírenia ochodenia 
COVID 19. Okrem prísneho dbania na umývanie si rúk detí, dezinfekciu hračiek, spoločných 
priestorov a tried, prenajala 6 ks detských stojanov na dezinfekciu (po 2 ks na každé pracovisko – 
detské a dospelé). Tu pani riaditeľka otvorila diskusiu s dodržiavaním povinnosti dezinfekcie 
rodičmi, ktorí častokrát ignorujú túto povinnosť aj na základe ústnej požiadavky to strany 
zamestnancov MŠ. Pani Krajčíriková požiadala o dôslednejšiu kontrolu dezinfekčných stojanov, 
nakoľko na pracovisku Tri vody sa vyskytli prípady, kedy nebolo možné použiť dezinfekciu ani 
na jednom zo stojanov. Vzhľadom na pretrvávanie pandémie sa nakoniec 3 stojany natrvalo 
zakúpili do materskej školy. V súvislosti s epidemiologickou situáciou boli od 30.09.2020 zrušené 
akékoľvek krúžky nariadením ÚVZ SR a bola usmernená aj výchovno-vzdelávacia činnosť v 
materských školách rozhodnutím a odporúčaniami MŠVVaŠ SR – ako napr. obmedzená telesná 
a hudobná výchova s odporúčaním uprednostniť teoretickú formu výučby týchto predmetov.  

MŠ realizuje cenový prieskum na hĺbkové čistenie ozónom v kumulatívnej ploche 1100 m2. 
Zvažuje tiež nákup takéhoto prístroja, napr. germicídnych žiaričov alebo čističky vzduchu.  

V súvislosti o žiadosťou  zo dňa 29.11.2019, ktorou MŠ požiadala  zriaďovateľa o zmenu v 
jazykovom zaradení elokovaného pracoviska MŠ na Nám. 1.mája v sieti škôl vedené ako MŠ s 
vyučovacím jazykom maďarským na  jazyk slovenský informovala riaditeľka MŠ, že v vo veci 
nedošlo k zmene 

 



Na 2. riadnej schôdzi boli prijaté tieto uznesenia :  

1.Dodatočná voľba člena Rady školy  

Za návrh: 0 členov Proti návrhu: 10 členov Zdržalo sa hlasovania : 0 členov  

2. Schválenie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti za rok 2019/2020  

Za návrh: 10 členov Proti návrhu: 0 členov Zdržalo sa hlasovania : 0 členov 

Po 2 riadnej schôdzi   rady školy došlo k nasledovným skutočnostiam:  

Dňa 09.10.2020 prišlo zriaďovateľovi  rozhodnutie o prerušení konania, nakoľko je potrebné 
doplnenie ďalších dokumentov. 

Členmi rady k 31.12.2020 boli  
Štyria  delegovaní členovia rady školy za zriaďovateľa schválení na verejnom zasadnutí 
uznesením 

1. Marek Špirko ( zo dňa 19.3.2019 ) 

2. Eva  Krištofiaková ( zo dňa 19.3.2019 ) 

3. Gabriel  Kenderessy ( zo dňa 19.3.2019 ) 

4. Štefan  Lengyel ( zo dňa 05.11.2019 ) 

 Traja členovia rady školy zastupujúci rodičov volení na plenárnom združení rodičov  

5. Vladimír Radosa  (26.9. 2017)  

6. Zuzana Krajčíriková  (15.10.2019)  

7. - 

8. Adriana Hossová  (15.10.2019)  

Dvaja členovia rady školy zastupujúci pedagogických zamestnancov volení na 
pedagogickej rade  

9. Ľubica Jurčagová (24.08.2020) 

10. Monika Šlosárová  (26.08.2019) 

Člen rady školy zastupujúci nepedagogických zamestnancov volený na pracovnej porade 
28.8. 2017  

11. Mária Vojteková  

  

 
24.03.2021       Eva Krištofiaková  

predseda rady školy 


